

supereal.

sold.



Dommeldange

apartment – 3 bedrooms

123 m²

This gorgeous three-bedroom apartment in Dommeldange has been sold!

With a surface area of 123 m², this property offers an efficient configuration that includes an entrance with closets, a radiant living room with a dining area, and a kitchen equipped with a central island. Additionally, a 20 m² south-facing terrace with exceptional unobstructed views.

The apartment features a master suite with a dressing room, a shower room, and a toilet, as well as a second bedroom. Furthermore, it includes a 16 m² office space that can also be used as a third bedroom. A second shower room with a toilet is also present. For your convenience, a garage and a parking space are included, along with a spacious cellar located in the basement.

The neighborhood of Dommeldange enjoys a privileged location with direct access to the city center, the Kirchberg business district, the highway, and the airport. Moreover, beautiful walks in the nearby forests, amenities such as a grocery store, a hair salon, and a beauty salon are located at the foot of the residence, and a medical office and shops in the immediate vicinity.

The residence in which the apartment is located is well-maintained and secure, offering concierge services, a 20-meter-long indoor swimming pool, and relaxation areas within a wooded environment.

Fees paid by the seller. If you need any further information or an estimate of your property, feel free to contact our great team! Supereal. smart real estate services.

.....

Ce superbe appartement trois chambres à Dommeldange a été vendu !

Avec une surface de 123 m², cette propriété offre un agencement fonctionnel comprenant une entrée avec placards, un séjour baigné de lumière avec salle à manger, ainsi qu'une cuisine équipée avec un îlot central. De plus, vous pourrez profiter d'une terrasse de 20 m² exposée plein sud offrant une vue dégagée exceptionnelle.

L'appartement comprend une suite parentale avec dressing, salle de douche et toilettes, ainsi qu'une deuxième chambre. De plus, il dispose d'un espace bureau de 16 m² qui peut également être utilisé comme une troisième chambre. Une deuxième salle de douche avec toilettes est également présente. Pour votre confort, un garage et un emplacement de parking sont inclus, ainsi qu'une grande cave située en sous-sol.

Le quartier de Dommeldange bénéficie d'un emplacement privilégié avec un accès direct au centre-ville, au quartier d'affaires du Kirchberg, à l'autoroute et à l'aéroport. De plus, vous pourrez profiter de belles balades dans les forêts avoisinantes. Des commodités telles qu'une épicerie, un coiffeur et un salon de beauté se trouvent au pied de la résidence, et vous trouverez également un cabinet médical et des commerces à proximité immédiate.

sold.







































supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg